
Jordi Cordon retreu al PP que utilitzin la situaci� de Griells

per fer campanya

L'alcalde de Torroella veu ÇdeplorableÈ que anunci�n unes obres que, Çcom

a m�nim, ja s'haurien d'haver iniciat, si no acabatÈ

La candidata del PP per Girona, Concepci� Veray,

dimecres a l«Estar tit.

L'ESTARTIT | DDG

L'alcalde de Torroella de Montgr�, Jordi Cordon, va retreure ahir l'�s

ÇelectoralÈ del passeig de Griells, a l'Estar tit, per par t del PP i va

qualif icar de ÇdeplorableÈ que el PP Çutilitzi la situaci�

d'emerg�ncia que pateixen els ve�ns per fer campanya i es presenti

en comitiva electoral per anunciar unes obres que com a m�nim, ja

s'haurien d'haver iniciat, si no acabat, at�s el greu perill que corren

els habitatges del primera l�niaÈ, va dir.

Cordon es referia a l'anunci que va fer dimecres la candidata del PP per Girona al Congr�s dels Diputats,

Concepci� Veray, des de l'Estar tit sobre els danys que ha patit el passeig pels temporals de llevant. Veray va

prometre que el l'Estat inver tir� 190.000 euros en obres d'emerg�ncia al passeig i que comen�arien abans

d'acabar el mes. Tamb� va manifestar el comprom�s del seu par tit a fer un estudi ÇexhaustiuÈ que permeti

apor tar solucions def initives.

En un comunicat, el batlle va lamentar ahor que Çes jugui amb la incer tesa i el neguit dels ve�nsÈ i va qualif icar de

Çdeslleialtat institucionalÈ que no s'hagu�s informat detalladament l'Ajuntament de quines s�n les intencions

concretes de Costes Çper resoldre la problem�tica i que s'hagin hagut d'assabentar per la premsaÈ.

Sobre la proposta del PP, Cordon va assegurar que Çno t� res a veure amb el comprom�s que el 5 d'octubre va

adoptar el subdirector general per a la Protecci� de la Costa del Ministeri de Medi Ambient, çngel Mu�oz, en la

reuni� que van mantenir a MadridÈ.

El comunicat de l'Ajuntament explica que l'Estat es va comprometre a actuar de manera urgent per la via

d'emerg�ncia, per resoldre def initivament la inestabilitat de tot el passeig. Segons l'alcalde, Çel que ara es

planteja s�n intervencions provisionals en determinats punts, per reparar els trams m�s malmesos, per� sense

resoldre l'estabilitzaci� total de l'escullera, que �s molt fr�gil i tornar� a malmetre's amb els temporals de

llevantÈ, va assegurar. Sobre la inversi� de 190.000 euros, la va considerar molt petita, tenint en compte que el

2011 es van gastar 400.000 euros per reparar el tram esllavissat, relatava el consistori.



En la reuni� a Madrid -prosseguia el comunicat- li van transmetre al batlle que l'Estat havia encarregat un estudi

al Centre d'Experimentaci� i Estudis d'Obres P�bliques (Cedex), per avaluar el retroc�s de la platja i les accions

que poden rever tir-lo o atenuar-lo. L'alcalde va lamentar ÇprofundamentÈ que ara es comprometin a redactar-lo,

ja que les solucions aniran per llarg i per Cordon la situaci� ara �s d'emerg�ncia.

El comunicat del consistori explica que l'alcalde tamb� est� preocupat Çpel fet que l'estat es proposa eliminar el

giratori del carrer Tulipa sense tenir en compte l'opini� de l'Ajuntament i la seva valoraci� t�cnica sobre la

incid�ncia que aix� pot tenir en la vialitat a la zonaÈ. I critica que Çs'insinu� que si l'Ajuntament el vol, l'haur� de

pagar amb fons municipalsÈ.

Aix�, Cordon veu Çpoc responsable i �tic que els anuncis d'actuacions de l'executiu estatal les faci una diputada,

que �s un c�rrec pol�tic, i no de governÈ. El batlle reconeix, per�, que Çestan en el seu dret d'interessar-se per la

problem�tica i trobar-se amb els ve�ns, f ins i tot menystenint l'Ajuntament, per� m'hauria agradat que la visita fos

per veure com avan�aven els treballs i no per anunciar que el desembre en faran una novaÈ.
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